
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DEL 
DISTRICTE SUD EL DIA 30 DE JULIOL DE 2018

Núm. i classe de sessió: 33/2018. Ordinària 

Dia i hora: 30 de juliol de 2018 a les 20:00 h

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

Sra. Patricia Puerta Barberá

VICEPRESIDENTA

Sra. Anna Peñalver Bermudo

VOCALS

     Designats por Alcaldia

     Sr. Raúl Galván López

     Sr. Jorge García Alcalá

Veïns designats pels grups polítics municipals

Sr. Joaquín B. Torres Navarro                                Grup polític PP

Representants de les associacions veïnals

  Sr. Vicente Juan Campos Ruiz   AV San Pablo

  Sr. Jorge Ernesto Porcar   AV San Jaime

  Sr. José L. Gómez Sánchez   AV San Bernardo

  SECRETÀRIA

Sra. Elisabeth Breva Almerich 

EXCUSEN ASSISTÈNCIA:

      Sr. Manuel G. Paduraru Ionete

      Sr. Emilio García Solsona
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En  caso  de  contener  este  documento 
datos  de  carácter  personal  objeto  de 
protección, estos se encuentran omitidos o 
sustituidos  por  asteriscos  (*)  o  por 
PARTICULAR, en cumplimiento de la Ley 
Orgánica 15/1999, de 13 de diciembre, de 
Protección de Datos de Carácter Personal. 

En  cas  que  aquest  document  continga 
dades  de  caràcter  personal  objecte  de 
protecció,  aquestes es trobaran omeses o 
substituïdes  per  asteriscs  (*)  o  per 
PARTICULAR,  en  compliment  de  la  Llei 
orgànica 15/1999, de 13 de desembre, de 
protecció de dades de caràcter personal.



NO HI ASSISTEIXEN: 

    Sr. Manuel Pegueroles Belmonte

        Sr. Miguel A. Guillamón Naches

Sra. Ana Mª Latorre Centelles

 Ordre del dia

1.   Aprovació, si  escau, de l’acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta de 
Districte Sud de dates 28 de maig de 2018 i  25 de juny de 2018

2.  Presa de possessió del representant de l’associació veïnal SAN JAIME, en la Junta 
i Consell del Districte Sud, Sr. Jorge Ernesto Porcar

3. Informe de la presidenta

4. Despatx extraordinari

5. Precs i preguntes

A la Tinència d’Alcaldia del Districte Sud de l’Ajuntament de Castelló de la Plana, a les 20:00 
h del dia 30 de juliol de dos mil díhuit, sota la presidència de la tinent d’Alcaldia, Sra. Patricia 
Puerta Barberá, es reuneixen els senyores i senyores suara esmentats a fi de celebrar la 
sessió ordinària de la Junta Municipal del  Districte Sud, amb la seua assistència com a 
secretària delegada del Consell per a donar fe de l’acte.

Comprovat el quòrum d’assistència per la Presidència, s’inicia la sessió i es passa a tractar 
els punts inclosos en l’ordre del dia.

1. APROVACIÓ SI ESCAU, DE  L'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 
LA JUNTA DE DISTRICTE SUD DE DATES 28 DE MAIG DE 2018 I 25 DE JUNY DE 2018.

Com que no hi ha objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió celebrada el dia 28 de maig 
de 2018 i el 25 de juny de 2018, per unanimitat s'acorda aprovar-la. 

2.  PRESA DE  POSSESSIÓ  DEL  REPRESENTANT  DE  L'ASSOCIACIÓ  VEÏNAL  SAN 
JAIME,  EN  LA  JUNTA  I  CONSELL  DEL  DISTRICTE  SUD,  SR.  JORGE  ERNESTO 
PORCAR

El Sr. Jorge Ernesto Porcar, representant de l'AV SAN JAIME, pren promesa, d'acord amb la 
fórmula prevista en l'article 1 del Reial decret 707/1979, d'1 d'abril, com a representant de 
l'AV SAN JAIME en la Junta i el Consell Municipal del Districte Sud.
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3. INFORME DE LA PRESIDENTA 

Amb relació a la sol·licitud d'incidències tramitades en Juntes i Consells anteriors, en virtut 
dels informes emesos pels tècnics, ens informen dels temes següents. 

SR. RAÚL GALVÁN LÓPEZ

Respecte a la seua sol·licitud de canviar els pilons flexibles trencats situats a la Gran Via, cantó  
amb el  carrer  Mestre  Arrieta,  per  uns  rígids  s'indica  que aquests  pilons  de  ferro  no  poden 
col·locar-se en  la  calçada.  No obstant  això,  es reforçarà  la  zona amb el  pintat  d'un pas  de 
vianants.

SR. MANUEL PADARARU IONETE

Respecte a la seua sol·licitud, vista la necessitat, es procedirà a col·locar una banda reductora 
de velocitat al camí del Pi Gros, davant de la zona del reformatori.

SRA. ANNA PEÑALVER BERMUDO

Respecte a la seua sol·licitud, com es detecta que el pas de vianants existent al carrer Salvador 
Guinot, cantó amb el carrer Illa Baleato, al costat del col·legi Juan G. Ripollés, resulta un poc  
perillós, es procedirà a reforçar la seua visibilitat adoptant les mesures següents:

1. Pintar una línia de detenció (M-4.1) de 40 cm d'ample.
2. Col·locar balises reflectores davant de les marques de pas de vianants.
3. Instal·lar, abans del pas i a un costat i a l'altre, un senyal vertical de velocitat  

màxima 20 km/h (R-301) i un senyal vertical de perill xiquets (P-21).

AV SAN JAIME

Es procedeix a inspeccionar i es farà l'actuació més convenient, podar o talar, en funció de 
l'estat de l'arbre i del perill que supose, a la reclamació del Sr. Ramos de l'arbre podrit en el  
grup Roquetes.
També informa que es tindrà en compte la poda d'arbres en la pròxima època.
Informa que ja han netejat la séquia, però que en el tram de la séquia que confronta amb el 
grup Santa Teresa, han deixat moltes restes de poda, per la qual cosa sol·licita que passen a 
retirar-les com més prompte millor.
S'indica de la poda de l’hedra de la tanca que va realitzar un veí en un camí que no és 
municipal i té una cadena. Ens vam posar en contacte amb ell a través de la policia local i se 
li va ordenar que separara l'hedra de la tanca i es passaria a arreplegar-la. Quan ens avise 
la policia local, es procedirà a la seua retirada.
Respecte a la poda de l'arbre al costa tde l'autovia, ens informen que no s'ha rebut cap avís 
de branques a l'autovia. Es revisa i es procedeix a la seua recollida.

AV SAN PABLO
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S'han donat  les instruccions oportunes de procedir a la neteja del  descampat que hi ha 
davant de l'ambulatori del grup Perpetu Socors i quan hi haja disponibilitat per a la seua 
realització es desbrossarà el solar.
Quant  a  l'asfaltatge,  no  hi  ha  consignació  pressupostària  per  a  enguany,  s'estudiarà  la 
possibilitat per a un altre any.

SRA. MARIA DOLORES ZABALZA PRIETO

A la reclamació de si és necessari que tots els pares porten els xiquets amb cotxe al col·legi 
amb els conflictes que això crea ja que la majoria aparquen en doble fila, informen que en la  
majoria de col·legis passen fets pareguts però, no obstant això, a partir del nou inici del curs 
escolar 2018-2019 s'ha augmentat la vigilància i control policial en matèria de trànsit. 

AV LA ADUANA

Sobre la necessitat que el Sr. Serrano més seguretat en l'accés de la zona Estepark amb 
ronda Sud, des del departament de Policia, informen que s'ha intensificat la vigilància.

AV MAESTRÍA

A  la  reclamació  del  trànsit  que  es  genera  efecte  embut  a  l’avinguda  de  València, 
encreuament amb avinguda de Borriana (Mercadona), comuniquen des del departament de 
Policia que s'ha intensificat la vigilància en aquesta rotonda.

Respecte al taller del carrer Barrachina, 21 que treballa a totes hores, i sense cap control,  
dins i fora del taller, voreres, cantons, inclús en garatges contigus on poden deixar cotxes, 
informen que s'està realitzant vigilància alterna per part del Grup d'Espectacles i Activitats de 
la Policia Local i del resultat del qual s'informarà degudament.

Respecte de la queixa a la policia, sobre les telefonades dels veïns per cotxes mal aparcats,  
en cantons, voreres, passos de vianants, la policia pregunta si encara molesten ja que ells 
no poden estar passant a totes hores, que telefonen a l'Ajuntament i que demanen que ho 
organitzen, veient inclús passar cotxes i motos de la policia fent cas omís i passant de llarg. 
Informen que s'ha traslladat la petició a l'operatiu de trànsit perquè intensifique la vigilància 
en el tram indicat.

4. DESPATX EXTRAORDINARI

La presidenta informa que igual que l'any anterior, i amb el vistiplau de tots els presents, es 
procedirà  a  realitzar  activitats  pels  barris  perifèrics  del  Districte,  amb un pressupost  de 
12.000 €, amb la programació següent.

PROGRAMACIÓ DINAMITZACIÓ BARRIS DEL SUD

02/09/18 Grup Sant Andreu
De 10:00 a 13:00 h. Taller de celebració del Dia D
De 12:00 a 15:00 h. Música en directe 
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08/09/18 Grup Roquetes
09:00 h. Bicicletada

15/09/18 Grup Sant Bernat
17:00 h. Ioga de la rialla

16/09/18 Grup Sant Bernat
De 10:00 a 13:00 h. Taller de Decoració Nadalenca
De 12:00 a 15:00 h. Música en directe

22/09/18 Grup Lourdes
De 10:00 a 13:00 h. Taller de jocs cooperatius
De 12:00 a 15:00 h. Música en directe

29/09/18 Grup Perpetu Socors
17:00 h. Taller de cuina saludable

06/10/18 Grup Santa Teresa
De 10:00 a 13:00 h. Taller del circ
De 12:00 a 15:00 h. Música en directe 

07/10/18 Grup Perpetu Socors
De 10:00 a 13:00 h. Taller de Halloween
De 12:00 a 15:00 h. Música en directe

21/10/18 Grup Roquetes
De 10:00 a 13:00 h. Taller de reciclatge
De 12:00 a 15:00 h. Música en directe

27/10/18 Grup Perpetu Socors
De 10:00 a 14:30 h. Jornada de Prevenció de Jornades Addictives

PROGRAMACIÓ JORNADA DE PREVENCIÓ DE CONDUCTES ADDICTIVES

DIMECRES 24/10/18
15:30 h. Xarrada: Ens prenem bé les medicines?
Lloc: Centre de salut

DIJOUS 25/10/18
De 11:00 a 12:00 h. Xarrada de memorització per a majors.
Lloc: Centre Cívic

DIVENDRES 26/10/18
Xarrada de violència en les xarxes socials i l’assetjament

DISSABTE 27/10/18
10:00 h. Activitat esportiva

5



Lloc: pl. Mare de Déu
11:00 h. Final de Guinyot i Dòmino
Lloc: Centre Social del Grup Perpetu Socors
12:00 h. Xarrada de Pautes Educatives per a l'Ús Segur de Noves Tecnologies.
Lloc: Centre Social del Grup Perpetu Socors
Imparteix: Regidoria Benestar Social
Duració: 1 h 30 min
12:00 h. Jocs cooperatius
Lloc: pl. Mare de Déu
14:30 h. Paella monumental

La presidenta informa que el motiu de portar aquest tema a la Junta en lloc de al Consell,  
és per un tema de terminis per a realitzar les contractacions ja que en el Consell del mes 
passat no va haver-hi quòrum suficient per a estendre acta, no obstant això, informa els 
presents que el passat 25 de juny de 2018 es va informar verbalment.

5. PRECS I PREGUNTES

AV SAN BERNARDO

El Sr. Gómez pregunta en quina situació es troba l'accés al Port. La presidenta li comenta 
que encara no saben res respecte d'això, però una vegada passe el període vacacional 
es posarà en contacte amb l'Autoritat Portuària.

També el Sr. Gómez fa referència a la zona que falta per asfaltar al camí Pi Gros. La 
presidenta li informa que està esperant contestació, no obstant això, li ho recordarà al Sr. 
Simó.

El Sr. Gómez pregunta sobre la remodelació a la plaça de les Comunicacions del Parc 
Oest.  La presidenta informa que és una de les places més velles de la ciutat i  estan 
reparant les instal·lacions després de nombroses peticions.

També demana informació respecte del Pla d'Ordenació Urbana. La presidenta li comenta 
que  es  va  aprovar  en  el  passat  Ple  l'exposició  pública  i  tindran  45  dies  a  partir  de 
setembre per a presentar al·legacions. El Sr. Gómez pregunta si hi ha alguna possibilitat 
que la informació es done en els grups i així els veïns poden accedir-hi. La presidenta, 
informa  que  es  faran  xarrades  informatives  per  tota  la  ciutat  i  que  preguntarà  si  és 
possible fer-ne una en un grup perifèric del sud.

El Sr. Gómez informa els presents que el pròxim dia 25 d'agost són les Festes de Sant 
Bernat i estan tots convidats.

AV SAN PABLO

El Sr. Campos informa que el taller sobre el qual va fer la reclamació en actes anteriors, 
que depositava el dissolvent en els albellons, continua actuant igual i, a més, al carrer 
Llarg  té  aparcats  15  cotxes  en  reparació.  La  presidenta  li  comunica  que  passarà 
informació a Policia i Seprona.
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També li comunica que les moreres de l'entrada del barri pareix que el propietari de la 
botiga situada davant d'elles, les rega amb els productes de neteja del sòl, com lleixiu, 
fent així que es muiren, per la qual cosa estan començant a semar-se. La presidenta 
comenta que ho traslladarà a Medi Ambient.

El Sr. Campos comenta que a la rotonda d'accés al grup Santa Teresa i al grup Perpetu 
Socors, s'està assecant la zona verda i els arbres plantats, per la qual cosa demanen que 
es revise el reg per goteig.

AV. SAN JAIME

El Sr.  Ernesto reclama que al parc infantil  es canvien els jocs, així com la instal·lació 
d'una font i la retirada de la grava. La presidenta l’informa que el tema de la font ja se'ls  
va comentar que se n'havien canviat algunes i que en la pròxima remesa se’n canviarien 
algunes més, i que se sol·licitarà que es canvie la grava de la zona infantil per cautxú.

També respecte al parc infantil sol·licita que es tanque per a evitar l'entrada de gossos al 
recinte.

I a les 20:45 de la data indicada en l'encapçalament, sense que hi haja més assumptes a 
tractar,  la presidenta alça la sessió,  de la qual cosa,  com a secretària,  en done fe i, 
perquè conste, estenc aquesta acta que firme al marge junt amb la presidenta del Consell 
Municipal de Districte Sud.
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